

MYSTIQUE VALLEY RULES

ENGLISH:

To begin, collect your three Crates (kangaroo, bird, koala) and place them in your hand. Then place one of your counters (found in your respective bag) on the first red cross (in your row) facing you. Your opponent does the same on their side of the field.

The game begins: each player places one of their three cards face down on the table. You then turn them over: the bird wins the kangaroo/the kangaroo wins the koala/the koala wins the bird.

The winning player rolls a die, then moves their counter forward or backward from cross to cross. (When a counter reaches the last red cross in a row, it moves to the other row.)

When your counter lands on the same cross as your opponent's counter: the opponent's counter is destroyed, then the opponent draws another of their counters from their bag and places it on the first red cross in front of them. The game continues like this until one of the players has no more pieces in their bag and on the field, they will be the loser!

FRENCH :

Pour commencer, récupère tes trois Crates (kangourou, oiseau, koala) et met les dans ta main. Puis place un de tes pions (que tu trouveras dans ton sac respectif) sur la première croix rouge (de ta ligne) face à toi. L'adversaire fais de même sur son côté du terrain.

La partie commence : chaque joueur place une de ses trois cartes face cachée sur la table. Vous les retournez ensuite : l'oiseau gagne le kangourou/le kangourou gagne le koala/le koala gagne l'oiseau.

Le joueur gagnant lance un dé, puis il fait avancer ou reculer son pion de croix en croix. (Lorsqu'un pion atteint la dernière croix rouge d'une ligne, il passe sur l'autre ligne)

Lorsque ton pion atterrit sur la même croix que le pion adverse : le pion adverse est détruit, puis l'adversaire pioche un autre de ses pions dans son sac et le place sur la première croix rouge face à lui. La partie continue ainsi jusqu'à ce qu'un des joueurs n'est plus de pion dans son sac et sur le terrain, se sera le perdant !